



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
23 MARS 2017

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	SEBASTIAN "ÄNKÅ" BERGSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	PERNILLA "&PILLE" TANNER
KASSÖR	LOTTA "LEJON" BERGBOM
SEKRETERARE	GUSTAV "GUSTAV LINDWALL" LINDWALL
LEDAMOT	SOFIA "KARLSSON" KARLSSON
ORDFÖRANDE DP	MARTIN "RUSKI-PATRUSKI" GARDFJELL
ORDFÖRANDE F6	REBECCA "VÄLTA" SVENSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	PETTER "VILSE" MILTÉN
ORDFÖRANDE SNF	VICTOR "WÅFFLAN" WÅHLSTRAND SKÄRSTRÖM
ORDFÖRANDE FOC	AGRIN HILMKIL
ORDFÖRANDE FARM	JOAKIM SÄLLBERG

§1 Mötets öppnande Sebastian öppnar mötet kl.12.00.

§2 Val av justerare Martin Gardfjell väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda bordet

• **Kärnstyret:**

- Sebastian har städlat styretrummet, svarat på mail, arrat aspning.
- Pernilla har planerat aspning och städlat styretrummet.
- Lotta har hjälpt FARM med kontrakt.
- Gustav har "reparerat" tavlorna i föreningskorridoren och pillat med aspningen.
- Sofia har fixat aspning och svarat på mail. Förbereder för skyddsronnd.

- **FnollK:** har spikat schema och jobbet rullar på.
- **FARM:** har haft en del företagskontakt och skrivit kontrakt med McKinsey.
- **DP:** skall arrangera pubbrunda idag och har aspning.
- **SNF:** arrar cocktailparty och det går bra. De headhuntar aspar.
- **Foc:** har meckat flipper. Focpay går framåt.
- **F6:** har arrat ET-raj. Arrar gasque i helgen.

Sebastian Bergström
Ordförande

Gustav Lindwall
Sekreterare

Martin Gardfjell
Justerare



§5 Info

- Martin har haft möte med arkitekter och husansvariga. Allt går väldigt bra.
- FARM jobbar med McKinsey-kontraktet, och det gör att FARM snart är uppe i sitt vinstkrav. Efter detta vill FARM arrangera ett inspirationsevent i entreprenörsskap. De har också pratat med ett företag som heter Bonsai, som vill sälja en kommunikationsapp till oss.
- Björn i SNF kommer in. Han var på möte med CIRC igår. De vill utveckla kommunikationen sektioner och CIRC emellan, så att våra arrangemang som riktar sig mot internationella studenter inte krockar med deras. Ett ytterligare möte äger rum i april. Någon ifrån Styret kommer att delta.
- Sofia informerar om skyddsronen nästa vecka. Tills dess skall våra rum vara tipp-topp och jättefina.
- Sebastian meddelar att F-spexet hälsar att de har föreställningar nu. Vi kan förvänta oss mycket aktivitet ifrån F-spexet i skyddsrummet framöver.
- Pernilla påminner om skyddsrummet och att det skall städas.

§6 DP aspbudget DP översteg under sitt asparrangemang Hell's Kitchen budget med 300 kronor. De bröt därmed mot den ekonomiska policyn.

Beslut: Att godkänna DP:s brott mot den ekonomiska policyn.

§7 DP kontantkassa DP har 480 kronor mer än vad de borde ha i sin kontantkassa.

Beslut: Att godkänna även detta ekonomiska övertramp av Djungelpatrullen.

§8 Studentrösten Idag på cocktailpartyt äger studentrösten rum! SNF vill ha en fråga, SAMO vill ha en fråga och FARM vill ha en fråga. Foc vill ha en flipperfråga. F6 vill ha en gasquefråga. 15:00 ses vi och skriver frågor.

§9 Prioriteringar sektionspott Sektionspotten töms snabbare än någonsin. Vi har inte jättemycket kvar, och flera små projekt kommer bedrivas nu under våren. Lotta vill att vi ska ha en större sektionspott som följd. Alla håller med.

§10 Äskning Kaffeollektivet Kaffeollektivet äskar 1000 kronor ur sektionspotten för att kunna fortsätta förse sektionen med kaffe.

Beslut: Att godkänna Kaffeollektivets äskning på 1000 kronor.



§11 Stormöte Pernilla är taggad på att arra stormöte 6 april. Det är dock ett skitdåligt datum så vi ska doodla fram ett nytt.

§12 FiF Det verkar som att löpargruppen kanske blir ett nytt FiF. Roligt och bra.

§13 Övriga frågor Inga övriga frågor.

§14 Nästa möte Nästa möte blir 30 mars 2017.

§15 Mötets avslutande Mötet avslutades av Sebastian kl. 13:00.